
Møteprotokoll 2. april 2020
Boligselskap: Sameiet Siriskjeret 11-27 (1704)
Klokkeslett: 17:00
Sted: Digitalt

Møtedeltagere: Nils Henrik Stokke, Geir Lillegraven, Arne Bernt Dahle, Sigrun Aasen, 
Guro Waksvik, Terje Netland

Signert av: Nils Henrik Stokke /s/, Sigrun Aasen /s/, Arne Bernt Dahle /s/, Terje Netland 
/s/, Geir Lillegraven /s/, Guro Waksvik /s/

Sak 1

Godkjenning av saksliste og innkalling
Innkalling til møtet er sendt i god tid før møtet, og deltakere er kjent med sakslisten. 
Dersom styret er enige i det, kan sakslisten utvides med pere saker etter innsåill fra 
styremedlemmene.

Forslag til vedtak
Alle i styret godkjenner sakslisten og innkallingen.

Vedtak
Innkalling og saksliste godkjent

Sak 2

Reklamasjoner
GjennomgO statusliste for reklamasjoner

Forslag til vedtak
Saken tas til orientering

Vedtak
3rientert om status reklamasjoner.

Sak E

Fellesgrill
Tekst fra velferdskomiteen:
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NOr det gjelder grill sO har Jgil cohnnysen for ba. to Or siden og han har nO hetet inn ny 
informasjon om grill, litt info ligger nede i mailen. Alle Veslutninger knyttet til innkjøå og 
ålassering Vør ogsO Vehandles av styre. 

vOrt innsåill til denne årosessene er at styre involverer VeVoeren ved O sette ned en 
arVeidsgruååe for utearealene, det er garantert mange for er for grill men det er ogsO 
mange som er imot.

Info fra Jgil om grill ligger i vedlegg.

Forslag til vedtak
Det lages en årosjektgruååe som lager forslag til ålassering. Gruååen mO ogsO sette oåå 
et Vudsjett.

Vedtak
Arne Bernt og Geir ser åO alternativer. De oversender forslag til styret for endelig 
godkjenning.

Vedlegg
1. Grill.ådf

Sak 4

Mottatt epost fra vår nabo
?i har en felles utfordring med hundeeiere såesielt som ikke tar hensyn til omgivelsene 
nOr de lufter hunden sin.

Hvordan skal styrene Vidra til O gjøre hundeeiere i stand til O Vidra til et godt miljø for 
alle VeVoereæ 

NO skal ungene i omrOdet ut og leke i hagen, såa i sandkassen og kose seg ute. Barna 
Vør kunne leke trygt i sandkassen uten O grave oåå drit fra hunder. 

Det Vør vPre mulig O legge ut et åledd åO gresset og ha lunsjen ute. 

Tou 5ark M har vedtekter der dyrehold mO godkjennes. !en, selv om VeVoere har lov O 
holde dyr, Vør det forventes at eier ikke lar hunden gjøre fra seg i hagen vOrF 

Imøteser forslag fra styrene hvordan vi alle kan Vedre Vomiljøet. 

!vh

Styret i Tou 5ark M

Vedtak
?i har egentlig ikke et åroVlem hos oss. NaVo sameiene mO Ånne løsninger åO sine egne 
utfordringer selv.

Jn utfordring vi ser er at det er litt snaut med kommunale Voss såann langs åromenaden. 
Nils-Henrik kontakter kommunen og hører om de kan sette oåå pere langs kaien.
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Sak M

Digitalt årsmøte
?i mO Vestemme om det skal gjennomføres digitalt Orsmøte. Hvis vi skal det mO det 
sendes ut informasjon og invitasjon til dette.

Forslag til vedtak
Gjennomføre digitalt Orsmøte.

Invitasjon og informasjon sendes ut snarest mulig.

Vedtak
?i gOr for digitalt Orsmøte. Terje kontakter Lene og setter i gang årosessen med dette. 
Guro VistOr med eventuell info tekst til vOre nettsider, >abeVook osv.

Vedlegg
1. 3B3S Digitale ?rsmøter visuell Vruksanvisning.ådf
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